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Protokół nr XLV/1/09 

z sesji Rady Gminy Grodzisko Dolne 

odbytej w dniu 3 grudnia 2009r. 

w sali narad Urzędu Gminy 

 

 XLV sesja Rady Gminy Grodzisko Dolne rozpoczęła się o godz. 9.00. 

Otwarcia sesji dokonał i obrady poprowadził Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gdański.  

Na wstępie przywitał Radnych Rady Gminy i Zaproszonych Gości.  

Przewodniczący obrad stwierdził, że w sesji uczestniczy, zgodnie z listą obecności, 15-tu  

Radnych Rady Gminy, co stanowi quorum, które pozwala Radzie Gminy podejmować 

prawomocne uchwały. 

Radni nie zgłosili zastrzeżeń do protokołu z poprzedniej sesji i jednogłośnie zdecydowali o 

jego przyjęciu (15 głosów „za”). 

Przewodniczący przedstawił porządek obrad. W sprawie porządku obrad głos zabrali: 

Przewodniczący obrad  - na wniosek Wójta Gminy -zaproponował wprowadzenie  

dodatkowego podpunktu w 4 punkcie porządku obrad „Podjęcie uchwał”: 

„4.3)  zmieniającej uchwałę nr XLIII/260/09 Rady Gminy z dnia 7 października 2009r. w 

sprawie utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy w Laszczynach” 

Radny Dariusz Kopyt zgłosił wniosek w sprawie rozpatrzenia wniosku Stowarzyszenia  

Rozwoju Wsi Opaleniska, Zmysłówka, Podlesie o przekazanie Szkoły Podstawowej w 

Opaleniskach do prowadzenia przez Stowarzyszenie. 

Wójt Gminy zaznaczył, że wniosek powinien być doprecyzowany tj. Stowarzyszenie powinno 

podać datę przekazania Szkoły i podać o jakiej strukturze klas Stowarzyszenie zamierza 

prowadzić tę Szkołę. 

Nie zgłoszono innych wniosków. 

Przewodniczący obrad poddał wnioski pod głosowanie. Za przyjęciem wniosku radnego 

Dariusza Kopyta głosowało 14 radnych 1 wstrzymał się od głosu. 

Wszyscy radni (15) głosowali za przyjęciem wniosku Wójta Gminy o poszerzenie porządku 

obrad. 
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W związku z powyższym po otwarciu sesji, stwierdzeniu quorum, przyjęciu protokołu z 

poprzedniej sesji Rady Gminy oraz przegłosowaniu wnioskowanych zmian do porządku 

obrad, porządek obrad obejmował: 

1. Otwarcie  sesji,  stwierdzenie prawomocności obrad, przyjęcie protokołu z poprzedniej 

sesji Rady Gminy oraz przedstawienie informacji o pracy Wójta Gminy w okresie 

międzysesyjnym. 

2. Podjęcie uchwał w sprawach podatków i opłat lokalnych na 2010r. 

3. Analiza projektu budżetu gminy na 2010r. 

4. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na rok 2009, 

2) zmieniającej uchwałę nr XLIII/261/09 Rady Gminy Grodzisko Dolne z dnia 7 października 

2009r. w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy w Laszczynach, 

3) zmieniającej uchwałę nr XXXI/196/08 Rady Gminy Grodzisko Dolne z dnia 30 grudnia 

2009r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Leżajskiemu na realizację zadania 

publicznego w roku 2009, 

4) zmieniającej uchwałę nr XXVI/160/2000r. Rady Gminy Grodzisko Dolne z dnia 29 sierpnia 

2000r. w sprawie nadania Szkole Podstawowej w Opaleniskach imienia Generała Brygady 

Witolda Nowiny-Sawickiego. 

5. Interpelacje i zapytania 

6. Sprawy różne i wolne wnioski. 

7. Zamknięcie obrad XLV sesji Rady Gminy. 

Realizacja porządku obrad. 

Ad. 1 Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu Wójtowi Gminy Jackowi Chmurze, który 

przedstawił informację o swojej pracy w okresie międzysesyjnym. Zapoznał Radę Gminy z 

wnioskami zebrań wiejskich dotyczącymi przeznaczenia funduszu sołeckiego w roku 2010 w 

poszczególnych sołectwach. 

Ad. 2  Podjęcie uchwał w sprawach podatków i opłat lokalnych na 2010r. 

Skarbnik Gminy Barbara Jużyniec – w imieniu Wójta Gminy – przedstawiła projekty uchwał: 
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1) w sprawie obniżenia ceny 1 q żyta stanowiącej podstawę obliczenia stawki podatku 

rolnego  -  

Z uwagi na brak zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

Uchwała nr XLV/267/09 w sprawie  obniżenia ceny 1 q żyta stanowiącej podstawę 

obliczenia stawki podatku rolnego /w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta 14-ma  

głosami „za”, przy 1 „wstrzymującym się” i stanowi załącznik do protokołu. 

2) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości –  

Z uwagi na brak zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

Uchwała nr XLV/268/09 w sprawie  określenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości /w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta 15-ma  głosami „za” i stanowi 

załącznik do protokołu. 

3) w sprawie określenia zwolnień w podatku od nieruchomości  

Z uwagi na brak zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

Uchwała nr XLV/269/09 w sprawie określenia zwolnień w podatku od nieruchomości /w 

wersji zaproponowanej/ - została przyjęta 15-ma  głosami „za” i stanowi załącznik do 

protokołu. 

4) w sprawie ustalenia stawek podatku od środków transportowych  

Z uwagi na brak zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

Uchwała nr XLV/270/09 w sprawie ustalenia stawek podatku od środków transportowych 

/w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta 15-ma  głosami „za” i stanowi załącznik do 

protokołu. 

5) w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków  

Przewodniczący obrad Jerzy Gdański udzielił głosu Kierownikowi Zakładu Gospodarki 

Komunalnej przy UG Józefowi Jagustynowi, który przedstawił szczegółową kalkulację 

kosztów utrzymania wodociągu i kanalizacji z oczyszczalnią oraz potrzeby inwestycyjne na 

2010r. na tych obiektach. 

Nie było zgłoszeń do dyskusji. 
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Uchwała nr XLV/271/09 w sprawie zatwierdzenia taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 

zbiorowe odprowadzanie ścieków /w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta 15-ma  

głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

6) w sprawie ustalenia kwoty dopłaty do 1 m3 ścieków  

Nie zgłoszono zapytań. 

Uchwała nr XLV/272/09 w sprawie ustalenia kwoty dopłaty do 1 m3 ścieków /w wersji 

zaproponowanej/ - została przyjęta 14-ma  głosami „za”, przy jednym „wstrzymującym 

się”  i stanowi załącznik do protokołu. 

7) w sprawie ustalenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki 

Komunalnej w Grodzisku Dolnym  

Z uwagi na brak zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

Uchwała nr XLV/273/09 w sprawie ustalenia stawki jednostkowej dotacji przedmiotowej 

dla Zakładu Gospodarki Komunalnej w Grodzisku Dolnym /w wersji zaproponowanej/ - 

została przyjęta 15-ma  głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Wójt Gminy Jacek Chmura poinformował, że stawki: opłat za wywóz odpadów komunalnych,  

podatku leśnego i opłat targowych oraz czynszów za dzierżawę lub najem gruntów gminnych 

będą w roku przyszłym obowiązywały na poziomie roku 2009.  

Ad 2. Zapoznanie się z projektem budżetu gminy na rok 2010. 

Skarbnik Gminy Barbara Jużyniec przedstawiła projekt budżetu gminy na rok 2010. 

W dyskusji nad projektem budżetu głos zabierali: 

Radny Feliks Szklanny zwrócił uwagę, że w wydatkach budżetowych na 2010 r jest zapisane 

2000 zł na obsługę targowiska, a przecież są zbierane dość duże opłaty targowe. Za te środki 

targowisko powinno się utrzymać. 

Skarbnik Gminy wyjaśniła, że 2 tys. to wydatki, ale po stronie dochodowej jest zapis 5.500 zł 

jako dochód z targowiska, czyli gmina ma czysty zysk. 

Przewodniczący Rady Gminy zgłosił potrzebą zapisania w projekcie budżetu gminy środków 

na dofinansowanie remontów dróg powiatowych np. tej na Podlesie. 

Wójt Gminy potwierdził konieczność remontu dalszego odcinka drogi „Na Podlesie” (ok. 2 

km) i zabezpieczenia na ten cel w budżecie gminy niezbędnych środków (partycypacja w 

kosztach remontu drogi to:  50% gmina/ 50% Starostwo Powiatowe) 
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Radny Stanisław Ryfa zgodził się z tym, że przyszłoroczny budżet jest napięty. Prosił jednak o 

zakończenie instalacji lamp oświetleniowych, szczególnie koło Czystego. Nie powinno się też 

zapominać o chodnikach w innych sołectwach. 

Nie było więcej zgłoszeń w dyskusji. 

Ad. 4 Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na rok 2009, 

2) zmieniającej uchwałę nr XLIII/261/09 Rady Gminy Grodzisko Dolne z dnia 7 października 

2009r. w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy w Laszczynach, 

3) zmieniającej uchwałę nr XXXI/196/08 Rady Gminy Grodzisko Dolne z dnia 30 grudnia 

2008r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Leżajskiemu na realizację 

zadania publicznego w roku 2009, 

4) zmieniającej uchwałę nr XXVI/160/2000r. Rady Gminy Grodzisko Dolne z dnia 29 

sierpnia 2000r. w sprawie nadania Szkole Podstawowej w Opaleniskach imienia Generała 

Brygady Witolda Nowiny-Sawickiego. 

Ad. 4.2 Zastępca Wójta Gminy Arkadiusz Telka przedstawił projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę nr XLIII/261/09 Rady Gminy Grodzisko Dolne z dnia 7 października 2009r. w sprawie 

utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy w Laszczynach 

Z uwagi na brak zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

Uchwała nr XLV/274/09 zmieniająca uchwałę nr XLIII/261/09 Rady Gminy Grodzisko Dolne 

z dnia 7 października 2009r. w sprawie utworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy 

w Laszczynach /w wersji zaproponowanej/ - została przyjęta 15-ma  głosami „za” i stanowi 

załącznik do protokołu. 

Ad. 4.1,3 Skarbnik Gminy przedstawiła projekty uchwał: 

4.1)   w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na rok 2009 

Z uwagi na brak zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

Uchwała nr XLV/275/09 w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na rok 2009/w 

wersji zaproponowanej/ - została przyjęta 15-ma  głosami „za” i stanowi załącznik do 

protokołu. 
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4.3) zmieniającej uchwałę nr XXXI/196/08 Rady Gminy Grodzisko Dolne z dnia 30 grudnia 

2008r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Leżajskiemu na realizację zadania 

publicznego w roku 2009 

Z uwagi na brak zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

Uchwała nr XLV/276/09 zmieniająca uchwałę nr XXXI/196/08 Rady Gminy Grodzisko Dolne 

z dnia 30 grudnia 2008r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Leżajskiemu 

na realizację zadania publicznego w roku 2009 /w wersji zaproponowanej/ - została 

przyjęta 15-ma  głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 4.4  Pani Dyrektor Zespołu ds. Oświaty Maria Rydzik – w imieniu Wójta Gminy -

przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr XXVI/160/2000r. Rady Gminy 

Grodzisko Dolne z dnia 29 sierpnia 2000r. w sprawie nadania Szkole Podstawowej w 

Opaleniskach imienia Generała Brygady Witolda Nowiny-Sawickiego. 

Z uwagi na brak zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

Uchwała nr XLV/277/09 zmieniająca uchwałę nr XXVI/160/2000r. Rady Gminy Grodzisko 

Dolne z dnia 29 sierpnia 2000r. w sprawie nadania Szkole Podstawowej w Opaleniskach 

imienia Generała Brygady Witolda Nowiny-Sawickiego /w wersji zaproponowanej/ została 

przyjęta 15-ma  głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 5 Interpelacje i zapytania 

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gdański odczytał wniosek Stowarzyszenia Rozwoju Wsi 

Opaleniska, Zmysłówka, Podlesie w sprawie przekazania Stowarzyszeniu Szkoły Podstawowej 

w Opaleniskach. 

W dyskusji nad powyższym wnioskiem glos zabierali: 

Radny Dariusz Kopyt uzasadniając złożony wniosek opowiedział o oddolnej inicjatywie 

rodziców dzieci klas 0-6, którzy chcą aby ich dzieci mogły uczyć się w miejscowej szkole w 

klasach niełączonych. Mimo, że Wójt Gminy sprzeciwia się tworzeniu szkoły o strukturze klas 

0-6, to jednak rodzice nie widzą innej możliwości. Ich zdaniem dzieci do klasy 6-tej powinny 

uczyć się w swoim środowisku. We wniosku nie podano konkretnej daty przekazania szkoły – 

Stowarzyszenie pozostawia to do decyzji Rady Gminy. Zapewnił, że Stowarzyszenie jest 

przygotowane do prowadzenia szkoły, mając pełną świadomość o ciążącej 

odpowiedzialności. 

Pani Dyrektor Zespołu Szkół w Grodzisku Górnym zauważyła, że wniosek nie mówi o 

strukturze szkoły. Zapytała o stanowisko Kuratora Oświaty co do przejęcia Szkoły przez 
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Stowarzyszenie. Zwróciła uwagę, ze Szkoły prowadzone przez Stowarzyszenia mają problemy 

z pozyskiwaniem środków zewnętrznych n.p. z Programu Operacyjnego Kapitał Ludzki. Jako 

pedagog i dyrektor Szkoły widzi możliwość prowadzenia Szkoły przez Stowarzyszenie, ale w 

strukturze klas 0-38. 

Radna Teresa Gałusza zapytała: Czy Stowarzyszenie poradzi sobie finansowo z utrzymaniem 

szkoły; subwencja oświatowa przyznawana jest na dziecko, a z tego co jej wiadomo klasy nie 

będą zbyt liczne.  

Radny Stanisław Ryfa zapytał: Ile środków finansowych ma szkoła w Wólce grodziskiej i czy 

subwencja wystarcza na jej utrzymanie? 

Sołtys Krzysztof Dąbek pełniący również funkcję prezesa Stowarzyszenia Rozwoju Wsi Wólka 

Grodziska powiedział, że szkoła społeczna może funkcjonować, ale przy bardzo dużym 

zaangażowaniu rodziców, którzy muszą starać się pozyskiwać dodatkowe środki na 

utrzymanie szkoły, organizować pikniki, pozyskiwać sponsorów itp. Subwencja oświatowa 

wystarcza nawy nagrodzenia nauczycieli i na opłacenie mediów. 

Sołtys Kazimierz Bechta opowiedział się za przekazaniem Szkoły Podstawowej w 

Opaleniskach do prowadzenia Stowarzyszeniu. Jeżeli Szkoła w Wólce Grodziskiej nie ma 

problemów z płynnością finansową, to trzeba też dać szansę Stowarzyszeniu Rozwoju Wsi 

Opaleniska, Zmysłówka, Podlesie. Jest duży zapał i trzeba to wykorzystać. 

Radny Dariusz Kopyt: Nasze Stowarzyszenie może korzystać z doświadczeń dwóch innych 

stowarzyszeń prowadzących szkoły na terenie gminy i na pewno będzie mu łatwiej. 

Pani Dyrektor Społecznej Szkoły Podstawowej w Wolce Grodziskiej Teresa Nykiel zwróciła 

uwagę na ciągłą rotację wśród grona pedagogicznego. Nauczyciele w Szkole Społecznej 

pracują za dużo niższe stawki niż w szkołach samorządowych. Jak tylko nauczyciel znajdzie 

zatrudnienie w innej szkole publicznej - to odchodzi. 

Radny Dariusz Kopyt: Tendencje są takie, że to  stowarzyszenia będą przejmować szkoły do 

prowadzenia, bo będzie coraz mniej uczniów, a w związku z tym subwencja nie będzie 

wystarczać na utrzymanie szkoły. 

Radny Stanisław Hospod : Społeczna szkoła ma rację bytu, ale przy zgodnym współdziałaniu 

rodziców, nauczycieli i władz gminy. Jeżeli tworzyć społeczną szkołę – to tylko 6-cio klasową.  

Radny Joniec Feliks zapytał: Co będzie jeżeli szkoła upadnie i będzie zadłużona? Kto spłaci 

długi i co dalej ze Szkołą? 
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Radny Dariusz Kopyt wyjaśnił, że na dzień dzisiejszy szkoła liczyć będzie 45 dzieci w klasach 0-

6. Rodzice są bardzo zaangażowani w powstanie szkoły, jest to ich inicjatywa i na pewno 

dołożą wszelkich starań, aby mogła normalnie funkcjonować. 

Radny Stanisław Kubis: podczas likwidacji klas 4-6 w Szkole w Opaleniskach i przeniesieniu 

dzieci do Szkoły w Grodzisku Górnym, przekazane też zostały pomoce naukowe będące na 

wyposażeniu szkoły w Opaleniskach. Powinny one teraz wrócić z powrotem do Opalenisk. 

Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej w Opaleniskach Janina Miś opowiedziała się za powrotem 

dzieci klas 4-6 do Opalenisk. Odnośnie pomocy naukowych przekazanych Szkole w grodzisku 

Górnym to potwierdziła, ze pewne pomoce były przekazane protokolarnie do tej Szkoły, ale 

po 11 latach mogą już być zniszczone i bezużyteczne. 

Wójt Gminy Jacek Chmura wyjaśnił, że na dzisiejszej sesji rada Gminy nie może podjąć 

decyzji o przekazaniu Szkoły Podstawowej w Opaleniskach do prowadzenia przez 

Stowarzyszenie ponieważ wniosek jest niekompletny tj. nie zawiera opinii Wójta Gminy, nie 

określa ile klas ma liczyć  szkoła społeczna.  

Dopóki Stowarzyszenie nie będzie miało planu finansowego prowadzenia szkoły – to nie 

może liczyć na pozytywna opinię Wójta. Stowarzyszenie również musi dysponować 

oświadczeniami rodziców dzieci klas IV-VI o wyrażeniu zgody na uczęszczanie dzieci do Szkoły 

w Opaleniskach. 

Dodatkowym problemem jest kontynuacja w tej szkole  projektu na kwotę ok. 421 tys. zł 

współfinansowanego ze środków POKL, który ma trwać przez najbliższe 3 lata. Gmina, jako 

dotychczasowy organ prowadzący Szkołę w Opaleniskach uchwałą Rady Gminy dawała 

zabezpieczenie prawidłowego wykorzystania środków. Nie wiadomo, czy projekt będzie 

mógł być dalej realizowany, po przejęciu szkoły przez Stowarzyszenie. 

Wcześniejsze założenia były takie, że Szkoła w Opaleniskach będzie mogła liczyć 6 klas, ale 

tylko i wyłącznie w przypadku gdy wszystkie szkoły w gminie będą prowadzone przez 

stowarzyszenia, albo kiedy karta nauczyciela nie będzie obowiązywać. W szkole publicznej 

obowiązuje karta nauczyciela i nauczyciele zarabiają znacznie więcej niż w szkołach 

społecznych. Gmina musi mieć rozeznanie co do ogólnych kosztów funkcjonowania oświaty 

w przyszłości, bo nie może coraz więcej dokładać do oświaty, kosztem innych zadań. Nie ma 

zatem szans na powrót małych szkól do struktury klas 1-6, jeżeli to gmina ma prowadzić 

szkołę. 

Wójt Gminy zaproponował, aby Rada Gminy ponownie rozpatrzyła wniosek Stowarzyszenia 

Rozwoju Wsi Opaleniska, Zmysłówka i Podlesie w sprawie przekazania szkoły – po 
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dostarczeniu przez Stowarzyszenie projektu planu finansowego szkoły i oświadczeń rodziców 

w spr. posyłania dzieci klas IV-VI do szkoły w Opaleniskach. 

Radny Stanisław Nicpoń zauważył, że dzieci dojeżdżające do szkół muszą dużo wcześniej 

wstać. Dzieci do klasy 6-tej powinny uczyć się w swoim środowisku. 

Radny Dariusz Kopyt w imieniu Zarządu Stowarzyszenia zobowiązał się dostarczyć Wójtowi 

Gminy dokumenty, niezbędne do podjęcia decyzji w sprawie szkoły w Opaleniskach. 

Przewodniczący obrad, w związku z wyczerpaniem listy mówców, zamknął dyskusję nad 

wnioskiem Stowarzyszenia Rozwoju Wsi Opaleniska, Zmysłówka i Podlesie w sprawie 

przekazania szkoły. 

Radny Jerzy Gdański przekazał prośbę Pani Dyrektor Szkoły Podstawowej w Zmysłówce w 

sprawie dosypanie kamienia na drodze prowadzącej do szkoły. 

Radny Joniec Feliks poruszył następującą sprawę: Rada Gminy przeznaczyła środki finansowe 

na dodatkowe patrole policji w okresie wakacji w okolicach zbiornika ‘Czyste” , ale jego 

zdaniem dodatkowe patrole nie zdały egzaminu . Parkingi są puste, a samochody stoją w 

lesie albo blokują przejazd drogą powiatową. Znak „zakaz parkowania” stoi tylko chwilę. 

Trzeba zrobić z tym porządek. Trzeba oplacić policjanta, który będzie karał za złe parkowanie. 

Radny Szklanny Feliks zgłosił dwie sprawy: 

1) ponowił wniosek o oczyszczenie przepustu k. Grzywny w Grodzisku Górnym. Wystarczy 2-

ch ludzi i w ciągu 2-ch godzin mogą to zrobić. Jest tam duży spływ wody i robi się zastoisko, 

2) zwrócił uwagę, że gmina dopłaca prawie 5 tys. zł do wywozu śmieci z okolic zbiornika 

„Czyste”. Jest to dziwne, bo przecież gmina zbiera opłaty za parkowanie. 

Kierownik Zakładu Gospodarki Komunalnej J. Jagustyn zobowiązał się, że w najbliższym 

czasie pracownicy Zakładu oczyszczą przepust. 

Odnośnie kosztów wywozu śmieci z okolic zbiornika Czyste – to kierownik ZGK zaproponował 

usunięcie z okolic zbiornika dużych kontenerów, bo są tam wrzucane śmieci, które w 

większości są przywożone spoza terenu gminy, a gmina musi za nie płacić. 

Ad. 6 Sprawy różne i wolne wnioski. 

Sołtys Krzysztof Dąbek zgłosił, że bobry robią tamy na rzece i robią się zastoiska. Zarząd Dróg 

powinien oczyszczać przepusty przy drodze powiatowej. 
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Sołtys Kazimierz Bechta wnioskował o dodatkowe lampy oświetleniowe przy drogach na 

terenie Zmysłówki. 

Pani Dyrektor Ośrodka Kultury zaprosiła wszystkich obecnych na sesji na imprezę pt. „Hej 

kolęda, kolęda”, w czasie której zaprezentują się wszystkie zespoły działające na terenie 

gminy pod patronatem OK.  

Wójt  Gminy poinformował o aktualnych wydarzeniach gminnych: 

1) wprowadza się do budżetu gminy kwotę 60 tys. zł z przeznaczeniem na zakup samochodu 

dla Środowiskowego Domu Pomocy Społecznej, jest ogłaszany przetarg na ten zakup, 

2) w przyszłorocznym budżecie gminy będą zabezpieczony środki na ponoszenie kosztów 

funkcjonowania biura Stowarzyszenia „Kraina Sanu” ok. 40 tys. zł. 

3) zgłaszają się firmy, które chcą na terenie gminy budować wiatraki wytwarzające energię 

elektryczną – przez następny rok będą prowadzone badania co do siły wiatrów, 

4) pojawiła się firma, która chce uruchomić produkcję brykietów ze słomy w wiacie Hortino, 

przy drodze do Opalenisk, 

Ad. 7 Zamknięcie obrad XLV sesji Rady Gminy. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad – Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Gdański 

ogłosił zamknięcie obrad XLV sesji Rady Gminy. Sesja trwała od godz. 9.00 do 13.30. 

 

Protokolant                                                                                    Przewodniczący obrad 

Janina Rydzik                                                                                          Jerzy Gdański 

 


